

《单词百科:glt是什么意思?glt怎么发音?glt的解释和用法》

英语单词glt是什么意思?glt怎么读?glt怎么发音?简答网为您整理了glt的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



glt的意思

1、abbr.gilt 镀金的;烫金的;greeting letter telegram 书信贺电;问候电报;

glt的双语例句

1、Genetic defects of SGLT 2 result in a benign familial renal glucosuria.

SGLT2的遗传缺陷会导致良性家族性肾性葡萄糖尿症。

2、This paper mainly discussed the network structure and implemental project of GLT SCADA& ERP system.

文章主要阐述了贵铝炭素厂SCADA&ERP系统的网络架构和实现方案。

3、The GLT group and the control group were made H Y grading and Webster evaluation.

治疗、Px对照组进行了治疗前后HY分级及Webster评分。

4、The SST and Sea ice change first, then the zonal-mean flow changes, and finally the GLT changes.

首先是海温和海冰发生年代际变化，其次是纬向平均温度、然后是纬向基本流变化，最后才是GLT发生改变。

5、Several fault detection and isolation (FDI) methods were proposed: generalized likelihood test (GLT), mean value test method and local approach.

介绍了几种常用的故障诊断方法：广义似然比法（GLT）、均值检验法，以及局部估计方法。

6、After introducing the principle of Geochemical Logging and the measuring precision of GLT the paper expounds mainly the application results of GLT in Zhongyuan OilField.

本文介绍了地球化学测井的原理及测量精度.重点论述了GLT测井在中原油田的应用效果。

7、The relationship between the GLT and 500-hPa zonal-mean temperature, zonal-mean flow, sea surface temperature and sea ice has been studied.

进一步分析GLT与全球500hPa纬向平均温度、纬向基本流、海表温度以及海冰覆盖面积的相关关系。

8、Two failure management schemes for redundant sensor configurations are described: scheme by the direct comparison of the measurements and the scheme by general likelihood ratio test (GLT) scheme.

本文阐述了两种冗余传感器结构的故障管理方案：直接比较测量的故障管理方案和广义似然比检验（GLT）故障管理方案。

以上是简答网为您整理的glt怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于glt的用法、glt的释义、glt的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/glt>